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Dz.18.0021.56.2023 

Podsumowanie: 

 

LVI nadzwyczajna sesja VIII kadencji  

w dniu 27 marca 2023 r. 

 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji. 

2. Przedstawienie projektu porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z LV sesji nadzwyczajnej. 

4. Oświadczenia. 

5. Projekty uchwał wnoszone na sesję: 

Druk Nr 448 - w sprawie zmiany uchwały Nr XLVIII/393/2022 z dnia 7 lipca 2022 z późn. 

zm. w sprawie rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji Rady Dzielnicy XVIII 

Nowa Huta na rok 2023. 

Druk Nr 464 - w sprawie korekty rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji 

Dzielnicy XVIII Nowa Huta na rok 2023 

Druk Nr 465 - w sprawie korekty rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji 

Dzielnicy XVIII Nowa Huta na rok 2023 

Druk Nr 466 - w sprawie opinii do wniosku na realizacje zadania publicznego w ramach 

Inicjatywy Lokalnej pt. „Strawa pod Kopcem Wandy – przywitanie lata”. 

6. Komunikaty. 

7. Zamknięcie sesji. 

 

 

 

 

 

 

Podjęte uchwały:  

 

LVI/442/2023 w sprawie zmiany uchwały Nr XLVIII/393/2022 z dnia 7 lipca 2022 z 

późn. zm. w sprawie rozdysponowania środków wydzielonych do 

dyspozycji Rady Dzielnicy XVIII Nowa Huta na rok 2023 

LVI/443/2023 w sprawie korekty rozdysponowania środków wydzielonych do 

dyspozycji Dzielnicy XVIII Nowa Huta na rok 2023 

LVI/444/2023 w sprawie korekty rozdysponowania środków wydzielonych do 

dyspozycji Dzielnicy XVIII Nowa Huta na rok 2023 

LVI/445/2023 W sprawie opinii do wniosku na realizację zadania publicznego w ramach 

Inicjatywy Lokalnej pt. „Strawa pod Kopcem Wandy – przywitanie lata” 
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Dz-18.0021.56.2023 

PROTOKÓŁ 

LVI SESJI NADZWYCZAJNEJ RADY DZIELNICY XVIII Nowa Huta  
                        

LVI sesja nadzwyczajna Rady Dzielnicy XVIII Nowa Huta odbyła się 27 marca 

2023 r. w siedzibie Dzielnicy XVIII os. Centrum B 6. 

 

W załączeniu: 

1) Lista obecności radnych – zał. nr 1 

2) Oryginały uchwał - zał. nr 2. 

_________________________________ 

 

LVI sesję nadzwyczajną Rady Dzielnicy XVIII Nowa Huta otworzył o godz. 18.00 

Przewodniczący Rady i Zarządu Dzielnicy XVIII, Pan Stanisław Moryc, który serdecznie 

przywitał uczestniczących w posiedzeniu sesji, stwierdził quorum. Lista obecności radnych – 

zał. nr 1.  

W sesji uczestniczyli Mieszkańcy. 

 

Przewodniczący poinformował, że sesja LVI sesja Rady Dzielnicy jest utrwalana za pomocą 

urządzeń rejestrujących dźwięk.   

 

2. Przedstawienie projektu porządku obrad. 

  

Przewodniczący przystąpił do przedstawienia porządku obrad. Projekt porządku został 

przesłany pocztą elektroniczną wraz z zaproszeniem na sesję. 

1. Otwarcie sesji. 

2. Przedstawienie projektu porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z LV sesji nadzwyczajnej. 

4. Projekty uchwał wnoszone na sesję: 

Druk Nr 448 - w sprawie zmiany uchwały Nr XLVIII/393/2022 z dnia 7 lipca 2022 z późn. 

zm. w sprawie rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji Rady Dzielnicy XVIII 

Nowa Huta na rok 2023 

Druk Nr 464 - w sprawie korekty rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji 

Dzielnicy XVIII Nowa Huta na rok 2023 

Druk Nr 465 - w sprawie korekty rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji 

Dzielnicy XVIII Nowa Huta na rok 2023 

5. Oświadczenia i komunikaty. 

6. Zamknięcie sesji. 

 

Przewodniczący poinformował, że wpłynął wniosek o wprowadzenie do porządku obrad 

projektu uchwały: 

 

Druk Nr 466 - w sprawie opinii do wniosku na realizacje zadania publicznego w ramach 

Inicjatywy Lokalnej pt. „Strawa pod Kopcem Wandy – przywitanie lata”. 

Prowadzący wniósł o wprowadzenie w/w projektu do porządku obrad. 

Wyniki głosowania: 

Głosowało: 19 radnych 

Za głosowało         –     19 radnych 

Przeciw         -       0  
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Wstrzymało się       -       0 

Wniosek uzyskał wymaganą większość. 

 

Ze względu na obecność Mieszkańców Prowadzący poinformował o zmianie 

kolejności poszczególnych punktów porządku obrad: 

- punkt 4 - Oświadczenia, 

- punkt 5 – Projekty uchwał wnoszone na sesję, 

- punkt 6 – Komunikaty, 

- punkt 7 – Zamknięcie sesji. 

 

Prowadzący poddał pod głosowanie przyjęcie porządku obrad ze zmianami. 

Wyniki głosowania: 

Głosowało: 20 radnych 

Za głosowało         –     20 radnych 

Przeciw         -       0  

Wstrzymało się       -       0 

 

Prowadzący stwierdził, że zgodnie z § 18 ust. 6 Statutu Dzielnicy XVIII projekt porządku 

obrad wraz z wprowadzonymi do niego zmianami stanowi porządek obrad LV sesji. 

 

3. Przyjęcie protokołu z LV sesji nadzwyczajnej. 

 

Przewodniczący Stanisław Moryc poinformował radnych, że protokół z LV sesji 

nadzwyczajnej Rady Dzielnicy XVIII był do wglądu w Biurze Rady – nikt nie wniósł 

zastrzeżeń i uwag. 

Przewodniczący stwierdził, że protokół z LV sesji nadzwyczajnej został przyjęty. 

 

4. Oświadczenia. 

W związku ze zgłoszeniem Mieszkańców chęci zabrania głosu na sesji w sprawie budowy 

przystanku kolejowego PKP w os. Kościelniki  Przewodniczący ustalił zasady postępowania. 

 

Pani Aneta Serafin (wyraziła zgodę) w imieniu mieszkańców przedstawiła problem dotyczący 

zmiany lokalizacji planowanej budowy nowego przystanku Kraków Kościelniki z ul. 

Pysocice na ul. Czeczeńską przy Igołomskiej. Oświadczyła, że mieszkańcy nie wiedzieli, nikt 

tej zmiany z nimi nie konsultował, wraziła sprzeciw. Następnie poinformowała o działaniach 

podjętych w celu przywrócenia stacji.  Poprosiła o wyjaśnienie zaistniałej sytuacji 

spowodowanej pismem radnego. Budowa przystanku przyczyni się do znacznego rozwoju 

osiedla.   

W kolejności w sprawie lokalizacji przystanku głos zabrali:  

- Pani Katarzyna Tokarz (wyraziła zgodę) os. Kościelniki, 

- Pani Halina Cichy (wyraziła zgodę) os. Wyciąże – przystanek przy ul. Igołomskiej jest 

najlepszą lokalizacją, były konsultacje z mieszkańcami, 

- Pan Adam Dyrga (wyraził zgodę) os. Kościelniki. 

 

Przewodniczący Stanisław Moryc ogłosił przerwę techniczną. 

 

Po przerwie 

 

Ponownie głos zabrała Pani Aneta Serafin. 

 

Prowadzący otworzył dyskusję, w której głos zabierali radni: Marta Bielecka-Woźniak,  
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- Jan Pyż – poinformował, że wystąpił o budowę dodatkowego przystanku przy ul. 

Igołomskiej, a nie przeniesienie wnioskowanego z Kościelnik, 

- Edward Porębski – wyjaśnił genezę budowy nowych przystanków PKP w ramach 

rządowego programu – os. Piastów, Lubocza, Przylasek Rusiecki ul. Rzepakowa, Kościelniki 

ul. Pysocice (możliwość budowy parkingów i pętli autobusowej) oraz powiadomił o swoich 

staraniach w tym kierunku, poinformował, że powstaną przystanki przy ul. Rzepakowej i ul. 

Pysocice, 

- Agnieszka Żołądź – zapytała czy jedna stacja wyklucza budowę drugiej ze względu na 

niewielką odległość, 

- Jarosław Matuszczyk – przebudowana ul. Igołomska nie jest przygotowana do budowy 

przystanku przy ul. Czeczeńskiej. 

W dalszej dyskusji udział wzięli radni: 

Tomasz Kudelski, Edward Porębski – udzielił wyjaśnień, Beata Poszwa, Tomasz Kudelski, 

Agnieszka Żołądź - poinformowała, że Rada Dzielnicy XVIII nie brała udziału w wyborze 

lokalizacji przystanku PKP, Sebastian Piekarek, Edward Porębski – odczytał pismo Zastępcy 

PMK do PKP. Radny Jan Pyż podkreślił, że nie występował przeciwko mieszkańcom. 

 

Przewodniczący oddał głos mieszkańcom. 

Ponownie głos zabrała Pani Aneta Serafin, Adam Dyrga. 

Radny Edward Porębski udzielił sprostowania. 

 

W dalszej części głos zabrali radni: Agnieszka Żołądź, Beata Poszwa, Edward Porębski, 

Tomasz Kudelski. 

 

Zastępca Przewodniczącego Józef Szuba zaprosił mieszkańców do Rady Dzielnicy XVIII, 

można kierować wnioski, w razie potrzeby będą organizowane spotkania.  

Przewodniczący Stanisław Moryc podziękował za udział w posiedzeniu, podsumował 

dyskusję, wyraził życzenie aby komunikacja była lepsza.    

 

W dalszej dyskusji głos zabrali radni; Krystyna Frankiewicz, Stanisław Moryc. 

 

5. Projekty uchwał wnoszone na sesję: 

 

Przystąpiono do procedowania uchwał. 

 

Druk Nr 448 - projekt zarządu – referent Stanisław Moryc  

- w sprawie zmiany uchwały Nr XLVIII/393/2022 z dnia 7 lipca 2022 z późn. zm. w sprawie 

rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji Rady Dzielnicy XVIII Nowa Huta na 

rok 2023 – z załącznikiem 

Prowadzący poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

Wyniki głosowania: 

Głosowało: 14 radnych 

Za głosowało            -   14 radnych 

Przeciw           -     0 

Wstrzymało się         -     0  

Uchwała Nr LVI/442/2023. 

 

Druk Nr 464 - projekt zarządu – referent Stanisław Moryc  

- w sprawie korekty rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji Dzielnicy XVIII 

Nowa Huta na rok 2023  

W dyskusji głos zabrali radni: Krystyna Frankiewicz, Stanisław Moryc. 
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Prowadzący poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

Wyniki głosowania: 

Głosowało: 15 radnych 

Za głosowało            -   15 radnych 

Przeciw           -     0 

Wstrzymało się         -     0  

Uchwała Nr LVI/443/2023. 

 

Druk Nr 465 - projekt zarządu – referent Stanisław Moryc  

- w sprawie korekty rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji Dzielnicy XVIII 

Nowa Huta na rok 2023 

Prowadzący poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

Wyniki głosowania: 

Głosowało: 15 radnych 

Za głosowało            -   15 radnych 

Przeciw           -     0 

Wstrzymało się         -     0  

Uchwała Nr LVI/444/2023. 

 

Druk Nr 466 - projekt zarządu – referent Stanisław Moryc  

- w sprawie opinii do wniosku na realizacje zadania publicznego w ramach Inicjatywy 

Lokalnej pt. „Strawa pod Kopcem Wandy – przywitanie lata”. 

W dyskusji głos zabrali radni: Krystyna Frankiewicz, Marcin Pawlik. 

Prowadzący poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

Wyniki głosowania: 

Głosowało: 16 radnych 

Za głosowało            -   16 radnych 

Przeciw           -     0 

Wstrzymało się         -     0  

Uchwała Nr LVI/445/2023. 

 

6. Komunikaty. 

 

Radna Krystyna Frankiewicz i Beata Poszwa zaapelowały o lojalne zachowanie 

radnych. 

Radny Marcin Pawlik poprosił o powstrzymanie się od uwag oraz zaprosił radnych na 

akcję „Sprzątanie Dłubni”. 

   

Radny Tomasz Kudelski odniósł się do remontu Alei Róż, zwrócił uwagę na 

konieczność zachowania standardów i wytycznych tj. stosowanie płyt niefazowanych podczas 

wymiany chodników na terenie centrum Nowej Huty. 

 

W dalszej dyskusji na temat wypowiedzi podczas sesji udział wzięli radni: Edward 

Porębski, Beata Poszwa, Jan Pyż. 

 

Przewodniczący Stanisław Moryc poinformował o rozpoczęciu w dniu 3 kwietnia 

2023 modernizacji i remontu Al. Przyjaźni. 

W kwietniu rozpoczną się społeczne konsultacje w sprawie przebudowy Al. Solidarności. 

 

W dyskusji na temat nazwy ulicy, alei Przyjaźni udział wzięli radni: Edward Porębski, 

Stanisław Moryc, tablica jest zachowana jako element kulturowy.   
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Radny Tomasz Kudelski zauważył, że na części osiedli pozostawiono skrót „oś.” jako 

opis historyczny. 

Radna Krystyna Frankiewicz poinformowała, że podczas prac na os. Centrum B 1 – 

10 nawierzchnia parkingów została wykonana z asfaltu zgodnie z wytycznymi MKZ. 

 

  7. Zamknięcie sesji.  
 

Przewodniczący Rady i Zarządu Dzielnicy XVIII Nowa Huta Stanisław Moryc 

zamknął LVI sesję nadzwyczajną o godz. 19.48, wyczerpując cały program porządku obrad. 

 

 

 

Protokołowała :                      Przewodniczący Rady i Zarządu              

                                                                                    Dzielnicy XVIII 

 

 

Małgorzata Kowalska                      Stanisław Moryc 


